
SEJA OBČINSKE SKUPSCINE

Sprejeta začrtana pot
Delegati sprejeli smernice družbenoekonomskega razvoja občine v letu 1977

»mernioe v druit>eiw>eJco-
nomskem razvoju občine B»-
4-griMJ v lem letu ter pru^-^ut.
anižbenega razvoja mesta LJu.
bljana sUt bill osrednji temi
Based&rtfa vseti treh zborav

hobfilnske skup&čline 31, januar.
\$a, Delegati pa so sprejelj Se
h<fcružben dogovor o ureOanju,
vzdrževanju in varstvu spo-

tlnenlkov, spominskoh ploSč in
[drugih t>be!ežij NOB in socia.
Utstične rovolucije ter postav.
SanJu novUi na obmofiju Itfu-
jbljanskih občim, družbeni do-
jgovor o slrapnih osnovah in
merilih za podeljevpJiJe ' pri-
manfalfiine utielcžencem NOV
in dra jh voOn, odlok o spre.
menbl zazidalmeffa naCrta
prostorske areditve c«itralne.
gii ix>kopaliSCa »2ale« 7 Iju-
bljanl ter sporatAun o nafiinu
oblikovaffita, dela in pristoj-
nostih skupSčine slcupnosti In
njeztih orgaaov za iavedbo
programa izgj-adinje objekto?
družbenega standarda na ob-
moCju ijuMjaiLSkih obOin.

Smemice o družbenoeko.
nomsatem raavaju občtne Be-
žiffrad so, kot je uvodoma
poudarli predsednlif lzvrgnega
pveta obfilnske skupščine Ivan
Novafc, bolj realme od prTega
oanut&a, ki je 5ei v ragpravo
konec pretekl«ga leta. v raz-
pravl, ki Jo zelo pogilobijeno
potekala predvaem v okVint
dn^benopolitičnih organlz-iclj
•t občini ter ob usklajevan,lu
obftnskih smernlc z druglml
Obfiinami v LjubUjani in mcs-.
tom kot celoto, se je iakazalo,
da so blle prvot-no mlSijene
»topaije rasti posaineanih ale-
m«it»v družbenoekonomskega
iflsvoja, kot 30 družbeni pro-
ievod, stopnje rasti proiavocL
nje, zaposlMiosti, prodiikttv.
nostl, osebnih dohodkov Itd,
tucU v sprejetih .smernlcah ve-
čina stopeuj 5e vedino viSJa od
UutolijftsiM â povprcfija all m.
publi&kega pian« za letos.

Tfliko naj bd dmžbem prota-
vod v občini narašfiai za Sest

odstotkov, kaličinski obseg
proiavodnje za 6 do 7, zapos-
lenost za 2,2 odstotka, pro-
duktlvnost za 3,7 odsto&kov,
lndeks osebnih dohodkov naj
bi bil 102, izvoziu naj bi za
8 odsUJtkov tn uivozlli le za
* odstotke ve5 kot Iani. Inves.
ticije oa bi bUe vefije kar za
9 do 10 odstotkov.

Kot je poudaril Ivan Novak,
naj bi predivideno rast družbe-
nega proiavoda, lci Je za 0,5
do l odstotka vedja od Iju-
bljanske, dosegtli predpsem z
velikimi vlaganji, vefiainjeni
piodukttviniostl dela, racionaJi-
itafiyami ter dohodkovnlmi in
integracijskimi povezovanji.

Leto 1977 je drugo leto ures.
niflidvanja srednieročnega pla-
na, to»j urejHiičovaoje • po-
ato<ric Dogovora o temcljth
družfaenega plana raaw>ja 6b.
Cine 1976-1&80 t©r srednjerofi.
nega pdana ra^voja občlne Be.
žigrad. Vendap, kat je bilo re.
Čeno na sejl rfcupSfiine, pred'
videne stoplnje rasti ob upo-
Stevanju laaiski^ pomenijo,
da bomo še vedno v zaostaa
ku v primerjavl s predvidenl.
ml stopnjamJ rastl za prvl
*ve leti srediyjenoenega obda
b;Ia.

Med sedemindvajseitimi
prednostnitni nalogami, ki so
zapisane v smeniicah za to le.
to, kaže posebej opozoriti na
utrjavatije vloge delavcev '
upravym\ju In odloČBtnju v
ozd,' interesnlh sltupnostth, bi
krajevoih skupnostth, Se p o
sebej v smlsiu ofolikOTanja,
k«nstifcuiranja in delovanja po
daloeilih novega zaikona o
iidmžeiiem delu, na pospege-
vaiija razvoja kvalitetnih de.
javnlfeov v gospodarjenju, kot
BO rast tehni^ie In tehn<5]oSke
raml gospodarstva, a-vtomatL
zacije in modemiaacloe Itd,
toreij vsehj-lstth, ki n>llvojo
na vefijo produktivnost, na
spodbujanje Investicijsike de-
javnosti goapodarskih organl

zacij združenega dela sk-jzi
int«gTacijsiH) porvezovanje ter
'/apostarvljanje produkcijsko
dohodikovinUi odnosov, oa poa.
peR»vanje raavoja muiega gos.
podarstva, pov&2iOTa»nje obrf
nih organiaacij, celovitost nas
topanoa gradbeništva tako do.
ma kot v tujini itd.

V raapravi 0 sniernicah so
delegati predvsem izpostavili
vp.rašanje raavijanja sanvni-
pravljanja ojdroma ttstt fiel
smernic, ki govori o ureaniCe.
vanju zakona 0 združeneni de,
lu in sprejeli dopotojeno be-
sedilo smer^c s tem, da so
naloge izvrSilnega sveta skupS.
Činc oWiiie Bežigrad določne.
jfi apredeljene, kar pomeni,
da bo izvrSni svet ne le spretn
ljal tzvršovanje sakona, am-
pa* tudi t vseh možniii obli-
kah pospeševai uresDitOTanJe,
spodibuial in v 'primehi nega-
timih pojamjv tudi ustresaio
ukrepal.

Ko BO gororili o otUaku o
itwemerabi aaaidalnega načr-
ta prostoirske ureditve cen-
traLnega pokopallšča »2 îe« v
Ljubljani, so dolegati na
vseh treb aborib. poudarili, da
;e zadiiji Čaa aa aeleno lui m
gradnjo upepeijevakiice na
ljttbljansklh Žalaii in so odlok
soglaaio sprejL»li. S tem je,
kot kaže, urprašaii^e ljubljam.
ke upepeljevafcaiee sicer urad.
no reSeno, vsndar razprav« š©
ne bo konec, saj »ogreti nas-
pjotnlki« iz kxajerv!ne .^kup.
nosti Nove Jarše Se vedno U.
Čejo raaloge, da do gradnje
upepeljcvalnice ne bi prišlo.
Pa čeprav vsa trfmifina do-
kumac*acija, kot tudi inmede.
ni&ka mnenja jasno pričajo,
di ni r¥>benih pravth raaio-
gov sa bojaaen, da bi upepel.
Jerolnica na 2adab, uniCOTaJa
okolje, btla nevarna 2» Ijudi
oairoma stjjionaice v oitolici
2ftl ln podobm V. P


